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Referat frå møte i byggjenemnd 
30/08 2017 
 
Stad:   Møterom i 4. etasje i Heradshuset 
 
Tilstade Rolle 
Eirik Haga Formannskapet 
Willy-Andrè Gjesdal Prosjektleiar 
Magne Rønning Eikeland Samfunnsutvikling 
Ann Kristin Bolstad Kommunalsjef oppvekst 
Magnar Helland Einingsleiar skule 
Jan Erik Bernes Roe Formannskapet 
Torill Tverberg Rambøll 
Lars Jarle Nore Rambøll 
 
1. 
Rambøll presenterte status for byggeprogram, kva innspel som var kome inn og alternativ ein jobbar med. 

- Tal på elevar mellom ungdomsskulen og barneskulen vart bytta om 
 

- Auditorium/kulturskulen krev dagslys, samt løysing for sekretær i 40% stilling 
 

- Ein utredar to forskjellege størrelsar for auditorium/kultursal, ein med plass til 250 og ein med plass 
til 120 
 

- Symjehallen er ein stor utfordring i prosjektet og ein utredar fleire alternativ for å finne den beste 
løysinga. 
 

- Ein jobbar med kollektivterminal, men dette er framleis i ein tidlig fase. 
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2. 
Førebelse skisser for den nye skulen ble presentert. Disse var framleis i ein tidleg fase, men viste fordeling 
av rom og tenkt plassering. Kor det i utgangspunktet var tenkt å nytte barneskulen som midlertidig skule 
under byggetida, var skissene basert på å nytte ungdomsskulen. Skissene av skulen var basert på 
nærleiksdiagrammet, plassering av symjehall og ønskjelig plassering av areal.  Brukerane får tilsendt 
teikningane og kjem med tilbakemelding. Det ble presisert at teikningane skulle haldas internt.  
 
Alternativ D kor ein behaldar ungdomsskule, realskulen og symjehallen er blitt sett på som eit alternativ, 
men er uinteressant å ta med vidare grunna høye driftskostnader.  
 
Det er òg viktig at det blir tatt omsyn til mogleg utviding av skulen.  
 
 
3.  
Prosjektet er etter framdriftsplanen. Framdrift for modulskulen er lagt inn i planen som ein kan finne på 
Ibinder. 
 
4. 
Modulskulen blir anbefalt plassert på Stanghelle grunna kostnader. Ein slik løysing vil òg gjere det mogleg å 
sjå midlertidig skule for Dale barne- og ungdomsskule i samanheng medmidlertidig skule for prosjektet for 
tilbygg og ombygging av Vaksdal skule. 
 
 
5. 
Prosjektet skal opp i formannskap og kommunestyret i oktober. Innan dette skal Rambøll komme med ein 
anbefaling for symjehall, samtidig som ein har utreda alternativ for symjehall og auditorium/kultursal.  
 
 
6.  
Kalkyle for prosjektet ble presentert. Det var noen ulike alternativ basert på forskjellige løysingar for 
auditorium/kultursal og symjehall.  Kalkylane er mellombelse, Rambøll skal vidare gå grundig gjennom 
kalkylane, spesielt for symjehall. Ein skal òg sjå på det totale kostnadsbillete. 
 
7. Det blir ikkje nytt møte i byggjenemnd før skulen, symjehallen og auditorium/kultursalen har vært oppe 
politisk.  
 
   
 
 
Med helsing 
 

 

Magne Rønning Eikeland   
Prosjektleiar  
 
Brevet er godkjent elektronisk og har difor ingen underskrift. 
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Mottakarar:    
Ann Kristin Bolstad    
Eirik Haga    
Jan Erik Bernes Roe Haugane 12 5724 STANGHELLE 
Magnar Helland    
Torstein Mehus    
Willy Andre Gjesdal    
 
 


